
országgyűlési képviselő

Irományszám: K\ 8 'I c<:>

É

	

r .-Rln

	

~Érkezett aLt.

	

a L

díA► ,

Írásbeli választigénvlSkérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyűlésről szóló törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést
kívánok feltenni Németh Lászlósé Nemzeti Fejlesztési Miniszter Asszonyhoz :

„Még mindig elkötelezett-e a Kormány a paksi b ővítés mellett?»
címmel.

Tisztelt Miniszter Asszony!

Az elmúlt időszak történései, mint például a földrengés és a szökőár okozta fukushimai
atomerőművi balesetek, nyomot hagytak az atomenergia elfogadottságán .

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Asszonyt :

Még mindig elkötelezett-e a Kormány a paksi atomerőmű bővítése mellett vagy esetleg a
fukushimai katasztrófa, az atomerőművekhez való európai hozzáállás változása, a gazdasági
válság hatásai vagy bármilyen más szempont miatt elnapolja vagy elveti a b ővítést?
Amennyiben nem, milyen bontásban, milyen időzítéssel, milyen tenderek kiírását szeretné
kezdeményezni a Kormány?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2012 . szeptember 10 .

Dr ()láb Lajos
országgyűlési képviselő
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